
Mandalsordfører 
Alf Erik Andersen 
mener politikerne 
i Lindesnes er uan-
svarlige dersom 
innbyggerne helt 
og holdent skal 
bestemme hvilken 
kommune de skal 
slå seg sammen 
med.
MANDAL

– Å overlate alle avgjørelser til 
innbyggerne i en så innfløkt sak 
som kommunesammenslåing, 
blir for meg litt som at kommu-
nestyret i Lindesnes stikker hodet 
i sanden. Alt for mye blir avgjort 
av følelser, ikke fakta, sier han.

Lokalpolitikerne i Lindesnes 
har bestemt seg for to ulike fol-
keavstemninger. Den første nå i 
desember: Da skal innbyggerne 
ta stilling til storkommune med 
Lyngdal eller med Mandal.

Basert på flertallet, kommer 
Lindesnes til å inngå forhandlin-
ger med Mandal eller Lyngdal. På 
senvinteren neste år skal så inn-

byggerne igjen til urnene, den-
ne gang for å si hva de mener om 
avtalen kommunen har framfor-
handlet.

– Politikerne i Lindesnes må 
selvsagt basere sine avgjørelser 
på hvilken måte de vil. Men min 
mening er at de som sitter i kom-
munestyret er valgt dit på vegne 
av innbyggerne og vil være best 
egnet til å ta avgjørelser. I denne 
saken er det spesielt viktig å ha 
tunga rett i munnen og vite hva 
man gjør, sier Andersen.

TeTTe bånd
Han tenker spesielt på det me-
get tette interkommunale bån-
dene som er mellom Lindesnes, 
Mandal og de andre nabokom-
munene.

– Vi har felles brannvesen, bar-
nevern, medisinsk senter, it-sam-
arbeid, landbruksforvaltning, 
turistkontor og mye mer. Går 
Lindesnes til Lyngdal vil alt dette 
måtte reforhandles, omorganise-
res og kanskje legges ned. Det kan 
få store konsekvenser ikke minst 
for de 250 ansatte som er invol-
vert i de interkommunale selska-
pene, sier han.

Kan iKKe sTå alene
Han sier videre at han mener 
Mandal uansett ikke kan bli stå-
ende alene, selv om kommunen 

har flere enn 15.000 innbyggere 
som er minstekravet regjeringen 
har sagt for de nye kommunene.

– Det er jo nettopp fordi vi har 

et slikt sterkt samarbeid med na-
bokommunene. For eksempel vil 
det koste for mye å drifte det lo-
kalmedisinske senteret alene vi-
dere, sier han.

Andersen sier imidlertid at 
han i det minste håper Mandal 
blir slått sammen med Marnar-
dal kommune selv om Lindesnes 
velger å gå vestover.

seTTer iKKe opp berlin-mur
Lindesnes-ordfører Janne Fardal 
Kristoffersen synes Mandal-ord-
føreren svartmaler vel mye om 
det skulle vise seg at Lindesnes 
går mot Lyngdal.

– Det skal jo ikke settes opp en 
Berlin-mur verken mot øst eller 
vest med de nye kommunene. Vi 
vil helt sikkert finne gode måter 
å samarbeide på, også innenfor 
de eksisterende interkommuna-

le båndene, sier hun.
At kommunen skal ha folke-

avstemning i to omganger, me-
ner hun er en viktig demokratisk 
prosess. 

– Jeg stoler på at mine innbyg-
gere er i stand til å ta et riktig ret-
ningsvalg basert på fakta. Vi har 
hatt fire folkemøter og har mye 
informasjon på våre nettsider, 
sier hun.

Hun mener at Andersen bør 
overlate til Lindesnes kommune 
å bestemme hvordan prosessen 
der skal foregå. 

TeksT: Jarle r. Martinsen
jarle.martinsen@fvn.no - 91885107

Oppgitt over Lindesnes-prosess

KOMMUNESAMMENSLÅING. Lindesnes kommune skal ha to folkeavstemninger

 DAlt for mye blir 
avgjort av følelser.
alf erik andersen, 
ordfører i Mandal

Mandalsordfører Alf Erik Andersen forstår ikke hvorfor Lindesnes kommune overlater alt til innbyggerne om hvordan kommunensammenslåingen skal foregå. Han mener det er uan-
svarlig. FoTo: JarLe r. MarTinsen

Formannskapet i Hægebostad 
har bestemt seg for å sette brem-
sene på i spørsmålet om kom-
munesammenslåing. De har fra 
før av bestemt seg for det såkalte 
Lyngdal 4-alternativet, som vil si 
sammenslåing med Lyngdal, Lin-
desnes og Audnedal.

– Vi ønsker å vente for å se på 
flere forhold. Det ene er hva det 

nye inntektssystemet blir for 
kommunene. Det andre er at vi 
ønsker å se hvilket retningsvalg 
Lindesnes kommune gjør etter 
folkeavstemningen i desember, 
sier ordfører Margrethe Hande-
land.

Hun sier at dette overhodet 
ikke er et signal om at de likevel 
ikke vil inn i en storkommune 

med Lyngdal. 
– Nei, vi ønsker bare å få all re-

levant informasjon som vi tren-
ger for å ta en god og riktig avgjø-
relse, sier hun.

Hun påpeker også at det er 
mange nye i kommunestyret som 
trenger tid på å sette seg ordent-
lig inn i saken.

Hægebostad har satt bremsene på
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